
V posiedzenie 
Rady Towarzystwa Doktorantów UJ 

z dnia 29 lutego 2012 roku 
 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu  

29 lutego 2012 r. o godzinie 18:30 w siedzibie TDUJ. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Rady TDUJ w następującym składzie:  
 

Członkowie Rady: 

Joanna Bajorek 

Paulina Chęsy 

Szymon Drobniak 

Karolina Dukała 

Monika Koperska - Prezes Towarzystwa Doktorantów 

Marek Kosowski 

Patryk Kuleta 

Magdalena Kurnik 

Agata Skrzypek 

Gabriela Żuchowska 

 

Komisja Rewizyjna: 

Adrian Gorgosz 

Damian Marchewka 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1.      Rozpoczęcie obrad, ustalenie quorum 
2.      Wybór protokolanta 
3.      Przyjęcie protokołów  z poprzednich posiedzeń Rady 
4.      Ustalenie terminu kolejnej Rady 



5.       Ogłoszenia  
a.      -  spotkanie PDUK 
b.      -   posiedzenie senatu 
6.      Omówienie sprawy finansowania i rozwoju redakcji "Zeszytów Naukowych TD UJ". 
7.      Sprawa wysokości stypendiów doktoranckich. 
8.      Poprawy kontaktów z przedstawicielami w radach Wydziałów  cd 
9.      Wybór sprawdzonych źródeł informacji o konferencjach do umieszczenia na stronie. 
10.     Omówienie zmian w tworzonym regulaminie studiów doktoranckich 
11.     Omówienie oferty kursów językowych dla doktorantów od British Council -  wyniki 
ankiety. 
12.     Sprawa szkoleń. 
13.     Zakończenie obrad Rady 

Ad 1). Rozpoczęcie obrad, ustalenie quorum. 

Na spotkaniu obecnych było 10 osób, w tym 2 członków komisji rewizyjnej. Spotkanie 

formalnie rozpoczęło się o 18.40. 

Ad 2). Wybór protokolanta 

Protokolantem posiedzenia Rady została Karolina Dukała.  

Ad 3). Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzednich posiedzeń Rady TDUJ. 

Ten punkt został przeniesiony na następne zebranie Rady.  

Ad 4). Ustalenie terminu kolejnej Rady 

Następne spotkanie zostało ustalone na 21.03.2012r., godzina 17.00. Dodatkowo 

Magdalena Kurnik zgłosiła problem promocji i innych spraw związanych z Eurodociem. Rada 

wyraziła opinię, by nowy specjalista ds. promocji, Tomasz Pałetko zajął się promocją 

inicjatywy Eurodoc. 

Ad 5). Ogłoszenia  

a.      Spotkanie Posiedzenia Porozumień Doktorantów Uczelni Krakowskich. 

Monika Koperska przekazała sprawozdanie z Posiedzenia Porozumień Doktorantów 

Uczelni Krakowskich. Nacisk podczas spotkania zwłaszcza został położony na promocyjne loty 

dla doktorantów. Osobą kontaktową ds. promocyjnych lotów został Dominik Suligowski. 

Wyrażone zostało powątpiewanie przez Magdę Kurnik, że ścieżka dostępu dla doktorantów 

do promocyjnych lotów jest zbyt długa i zbiurokratyzowana.    

Stypendium Prezydenta Miasta Krakowa – w tej sprawie trwają rozmowy na temat 

przywrócenia stypendium w kolejnym roku.  



Doktorant party – trwają prace nad organizacją ogólnokrakowskiej imprezy zrzeszającej 

doktorantów z różnych uczelni. 

Został przedstawiony raport Szymona w sprawie Rady JCJ (Jagiellońskiego Centrum 

Językowego). Lektoraty zostały przeniesione na Armii Krajowej w związku z problemami 

Collegium Padarevianum. Nie udało się uzyskać skrócenia i wystandaryzowania procedury 

egzaminowania doktorantów podczas egzaminu językowego. Ważność poszczególnych 

certyfikatów językowych jest ustalona na 45 lat w obecnym regulaminie, prawdopodobnie w 

termin zostanie zmieniony zdolności lat przewidzianych w określone certyfikacie. Wszelkie 

postulaty Towarzystwa nie spotkały się ze zrozumieniem. 

b.      Sprawozdanie z Posiedzenia Senatu. 

Monika Koperska przekazała, że na posiedzeniu Senatu nie zostały poruszone ważne dla 

doktorantów kwestie.  

6.      Omówienie sprawy finansowania i rozwoju redakcji „Zeszytów" (refleksje po spotkaniu) 

Monika Koperska zdała sprawozdanie ze spotkania z redakcją Zeszytów naukowych --

Towarzystwa Doktorantów. Na spotkaniu obecny był Adam Kirpsza, Karolina Dukała, Monika 

Koperska ze strony Rady i Komisji ds. Konkursu ds. finansowania działalności doktorantów, 

oraz Marcin Lubieniecki ze strony Redakcji. Zostało ustalone, że likwidujemy numery 

zeszytów specjalnych. Zostały zmienione zasady wydawania zeszytów w wydawnictwie 

Libron. Zostały przeprowadzone rozmowy, że  w zamian za likwidacje numeru specjalnego 

postaramy się uzyskać wydawanie wszystkich zeszytów w formie papierowej.   

Zostały zgłoszone wątpliwości dotyczące wyboru najlepszych ofert wydawniczych w 

ramach Towarzystwa Doktorantów. Zwrócono uwagę na to, że wydawnictwo Libron nie jest 

najtańszą możliwą ofertą. Został przeczytany mail od Marcina Lubienieckiego, członka 

Redakcji Zeszytów z którego wynika że Redakcja skłania się raczej do wydawnictwa Libron. 

Otwarta została dyskusja na temat najlepszych możliwych ofert wydawniczych. Po długiej 

dyskusji Rada przychyliła się do wyboru Redakcji Zeszytów.   

W tym roku trwa staranie się o Impact Factor Zeszytów Naukowych.  

19.14 Paulina Chęsy opuszcza spotkanie. 

Szymon zobowiązał się do stworzenia plakatu promującego Zeszyty Naukowe. 

7.      Sprawa wysokości stypendiów. 

Spotkanie odbyło się przy uczestnictwie trzech członków Rady. Trwają prace nad 

uzyskaniem informacji dotyczących ile pieniędzy jest przeznaczonych na doktoranta z 

MNiSW. Trwają też prace nad ujawnieniem/stworzeniem zapisu dotyczącego ile pieniędzy ze 

środków MNiSW ma być przeznaczone na stypendia w regulaminie przydzielanie stypendiów 

(chodzi o jawność i pewność niektórych spraw). 



8.      Poprawy kontaktów z przedstawicielami w radach Wydziałów ciąg dalszy. 

List do przedstawicieli Wydziałów został wysłany. Został powołany Pełnomocnik ds. 

Kontaktu z Przedstawicielami Rad Wydziału i Instytutów, którym został Patryk Kuleta. Odbyło 

się głosowanie 8 za, 1 osoba się wstrzymała.  

Na list z prośbą o wypowiedzenie się o stypendium w ramach dotacji projakościowej 

odpowiedziało mniej niż połowa przedstawicieli w Radach Wydziału i Instytutów.  

Odbyła się długa dyskusja dotycząca poprawienia jakości kontaktów Rady Towarzystwa z 

przedstawicielami w Radach Wydziałów i Instytutach. Poruszone zostały problemy 

sygnalizowane przez doktorantów w listach. Podjęta została decyzja, by przesłać 

podsumowanie problemów do biura rektora. 

O 19.30 przyszedł Adam Ryś.  

9.      Wybór sprawdzonych źródeł informacji o konferencjach do umieszczenia na stronie. 

Zostało wybranych kilka portali netowych do propagowania, Ustalono, że zostaną 

zamieszczone linki do portali zbierających konferencje w dziale „konferencje” 

10.     Omówienie zmian w tworzonym regulaminie studiów doktoranckich. 

Adam Ryś zrelacjonował spotkanie Stałej Senackiej Komisji ds. Nauczania. Nie zostały 

wprowadzone ważne zmiany dla doktorantów do regulaminu. 

Podniesiona została kwestia wykreślenia różnicowania doktorantów na tych, którzy 

pobierają stypendium (90 godzin) i nie pobierają (mają 60) ze względu na ramowy charakter 

rozporządzenia.  

W kwestii praw autorskich – w regulaminie nie zawarto konieczności zawierania z 

doktorantami umów o prawach autorskich, wskazano jednak na taką potrzebę. Doktoranci 

do tej pory nie mają zagwarantowanej możliwości redagowania tego typu umów czy 

negocjowania ich. Pojawił się postulat, by do regulaminu wnieść poprawkę, wzór takiej 

umowy został konsultowany z samorządem doktorantów.  

Pewne problemy pojawiły się przy zapisie dotyczącym przedłużania studiów 

doktoranckich. Po długiej dyskusji ustalono, że trzeba w regulaminie piszącym się zawrzeć 

dodatkowe warunki zabezpieczające interesy doktorantów. Zgodnie z decyzją Rady powinny 

być doprecyzowane warunki, na jakich przedłużane studiów powinno być otrzymywane i 

powinien być ścisłe określony zakres kompetencji Opiekuna studiów doktoranckich w 

dziedzinie przedłużania studiów.   

11.     Omówienie oferty kursów językowych dla doktorantów od  British Council.  



Wyniki – wypowiedziało się 67 osób, 83% jest za. Wyniki zostaną zaniesione 

rektorowi w celu dalszych negocjacji. 

12.     Sprawa szkoleń. 

Została przekazana newsletterem informacja o wolnym stanowisku na rzecz 

człowieka ds. szkoleń. Pojawił się pomysł, by członek Rady Michał Piech się tym zajął. Pomysł 

zostanie rozpatrzony na następnej Radzie. 

 

13. Wolne wnioski. 

Zamknięto zespól ds. Zespół ds. Programów Stypendialnych. Magda Grzyb, była szefowa 

Zespołu została powołana na członka Komisji ds. Nauki i Badań.  

 

14.     Zakończenie obrad Rady 

20.10 

 


